

## MR Porta Mosana College hv



### Notulen MR vergadering

**Datum** : 15 juli 2021  
**Tijd** : 20:00-22:00  
**Locatie** : Teams

#### Namens MR Porta Mosana College hv

##### Aanwezig:

Michel Feron, voorzitter  
Linda Hayes  
Sandra Hommen  
Anne-Marie Leufkens

Paco Martin Gonzalez

##### Afwezig, met kennisgeving:

Berend Brouwer  
Collin Hermans

#### Directie Porta Mosana College

##### Aanwezig:

Tim Neutelings, locatie directeur (vanaf 20:30)

##### Afwezig, zonder kennisgeving:

##### Notulen:

Maria Rutten Robles, Klasse Student

		<b>Actie</b>
<b>1.</b>	<b>Opening en vaststelling agenda</b> De voorzitter, Michel Feron, opent de vergadering met een woord van welkom. Michel neemt punt voor punt de agenda door.	Michel
<b>2.</b>	<b>Ter vaststelling : Concept notulen MR vergadering 24 juni 2021, zie meegezonden bijlage.</b> Michel neemt de notulen van 24 juni door. Tycho Raedts moet niet bij de aanwezigen van de MR. Hij is een toehorende. De notulen zijn vastgesteld.	Michel
<b>3.</b>	<b>Vaste agendapunt: Ziekteverzuim (informerend).</b> Er is een lichte daling van het ziekteverzuim te zien in juni. Tim vertelt dat dit gaat nog verder zal dalen. Echter kan het natuurlijk dat er ook weer dingen gebeuren waardoor dit stijgt. Het PMC zit onder het gemiddelde dus het gaat goed.	Michel

4.	<p><b>Vast agendapunt: Stand van zaken Werkdruk en – maatregelen (<i>informerend</i>).</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Linda heeft van de sectie de vraag gekregen of het aantal uren 25 uur wordt of 26,5 uur wordt. Tim antwoordt dat het van 26,5 uur naar 25 uur is gegaan. Hierbij is een mentoruur gekomen dus komt dit uit op 26.</li> <li>- Paco heeft een vraag over de groepen van de onderwijscommissies. Hij vraagt zich af of de deelnemers uren krijgen? De trekkers krijgen namelijk 40 uur per jaar maar wat krijgen de mensen die deelnemen. Tim reageert dat er achteraf gekeken wordt naar de groep die aan de slag gaat. Gezien dit niet veel uren zullen zijn kan dit achteraf gebeuren. Voorhand is nu moeilijk omdat de groepen nog niet bekend zijn.</li> <li>- Tim vindt de werkdruk in de MT nu zo hoog dat het zorgelijk is. Sandra reageert dat we onszelf af moeten vragen waar de hoge werkdruk vandaan komt. Een leidinggeving die een veel te hoge werkdruk heeft is namelijk niet nuttig. Tim antwoordt dat de teamleiders druk zijn dus hij zelf ook veel moet doen. Er moeten dingen gebeuren hoe de bovenkant van de school nu gestructureerd is.</li> <li>- Sandra vraagt of er genoeg rekening gehouden is met het MT en ook in de NPO gelden. Tim antwoordt dat er niks versleuteld is. Voor het MT doen we niks.</li> </ul>	<p>Linda</p> <p>Paco</p> <p>Tim</p> <p>Sandra</p>
5.	<p><b>1. Vast agendapunt: Stand van zaken Toekomstvisie VO Maastricht (<i>informerend</i>).</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Voorgenomen besluit (<i>behandelvoorstel</i>)</b></li> <li>• <b>Tijdpad consultatie (<i>toelichting Tim</i>)</b></li> </ul> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Tim neemt het woord. De brief van de MR voorzitters met vragen is doorgenomen. Het voorgenomen besluit komt eraan maar dit kan niet voor de vakantie want dan is de MR voor de gemeente. Daarom komt dit vlak na de zomervakantie.</li> <li>- Michel vraagt hoe dit gaat uitwerken op het personeel. Gaat dit beleid niet leerlingen naar België jagen? Tim antwoordt dat we dit niet weten. De leerlingaantallen zijn doorgenomen. Er is gekeken naar 2026. Hoeveel leerlingen hebben we dan in Maastricht en welke leerling stroom is er daarvoor nu nodig? Deze vraagstukken worden rondgestuurd en besproken. Nu valt het mee voor het Porta qua leerlingaantallen dus ook weinig verandering voor personeel. In de schoolstructuur gaan er wel dingen veranderen en ook gaan we meer samenwerken. Michel zegt dat sommige collega's misschien liever met minder leerlingen dan met meer werken. Dit zou aangegeven moeten kunnen worden zodat dit in het achterhoofd gehouden kan worden om eventueel voor te sorteren.</li> <li>- Tim vertelt dat er wat interessants te zien is bij de leerlingaantallen. De huidige telling is het schooljaar 21-22. Dus de nieuwe instroom van aankomend jaar. Wat je ziet is dat meer dan 500 leerlingen hoger zitten dan geprognoseerd. De leerlingaantallen zijn nu dus hoger dus zouden ze in 2026 ook hoger uitkomen. We verwachten echter dat leerlingen op den duur ook teruggaan naar het Stella Maris.</li> </ul>	<p>Tim</p> <p>Michel</p> <p>Tim</p>



	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Michel zegt dat er in oktober al duidelijk moet zijn wat leerlingen kunnen kiezen. Tim antwoordt dat dit in september georganiseerd moet worden. Michel zegt dat de keuze moet niet te groot worden maar ook zeker niet te klein. Porta moet niet de naam krijgen dat je daar weinig kan kiezen. Tim antwoordt dat bij Porta rust en duidelijkheid moet zijn met een hoog slagingspercentage. Het slagingspercentage van dit jaar is 95% procent.</li> <li>- De MR wordt gevraagd om betrokken te zijn en mee te denken. Sandra zou hier wel bij betrokken willen zijn. Ze wil zich hier meer in verdiepen.</li> </ul>	<p style="text-align: right;">Michel</p> <p style="text-align: right;">Sandra</p>
<b>9.</b>	<p><b>Vergaderrooster volgend jaar (wordt nagezonden)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Michel deelt het document met de waarschijnlijke planning voor aankomend jaar. We willen het mogelijk maken om samen te vergaderen hierom worden de vergaderingen verdeeld over de drie scholen. We zouden om en om 1 keer op het PMC, 1 keer op het SMC, en 1 keer op het VMBO vergaderen.</li> </ul>	Michel
<b>10.</b>	<p><b>Rondvraag en sluiting</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Anne-Marie: In de notulen stond dat ze een draaiboek krijgt over LSD, diploma-uitreiking etc. Ze zegt dat het misschien handig is om vanuit school een draaiboek te sturen. Voor de rust is het handig om dit te maken. Tim antwoordt dat er is al vergaderd met ouders erbij. Het lijkt al in de maak hoe het gaat gebeuren en het draaiboek van vorig jaar is aangehouden. Dit jaar moeten er krukken zijn bij de statafels. Dit moet op bubbels van 1,5 meter georganiseerd worden.</li> <li>- Anne-Marie: Mocht het zo zijn dat er toch overgegaan is naar 1 brin-nummer. Wil ze even aandacht naar wat dit betekent per 1 oktober. En ook waarom deze instemming niet gevolgd is. Tim antwoordt dat dit uitgesteld is. Wat er gebeurt met het schoolsoort staat in het financiële stuk.</li> <li>- Michel heeft een vraag over de extra gelden voor de examenkandidaten correctie. Ongeveer 50% gaat terug naar de belasting. Is het misschien een idee om dit geld bij elkaar te pakken en iets leuks te doen zoals een personeelsdag. Tim antwoordt dat ze dit idee bij Stella Maris wilden doen maar dit niet mag. Mensen die wel wat gedaan hebben moeten het gaan delen met mensen die niks gedaan hebben. De uitbetaling in augustus lukt waarschijnlijk niet. Dit wordt dan september.</li> <li>- Michel heeft een vraag over de vacatures die openstaan. Hij vraagt of deze nog gevuld gaan worden. Tim antwoordt dat het een beetje rondgaat dat we goeie jonge mensen hebben aangenomen maar er zijn zeker nog vacatures die gevuld moeten worden. Hij hoopt dat er nog mensen gaan komen en er zijn nog ideeën.</li> <li>- Paco merkt op dat de mensen die een opleiding volgen een deadline hebben en deze al geweest is. Tim antwoordt dat de opleidingen waarschijnlijk niet moeilijk doen want deze lopen niet over van studenten.</li> </ul>	<p style="text-align: right;">Anne-Marie</p> <p style="text-align: right;">Anne-Marie</p> <p style="text-align: right;">Michel</p> <p style="text-align: right;">Michel</p> <p style="text-align: right;">Paco</p>

<b>11.</b>	<b>Besluitvorming MR PMC hv</b>  <i>- Ter instemming : Schoolplan inzet NPO gelden.</i> Instemming.	
<b>12.</b>	<b>Afsluiting</b> Notule sluiting om 22:00	